
Verslag bijeenkomst Adviesraad Wonen Plus 
 
Datum : 6 maart 2023 
Tijdstip : 10:00 – 11:30 
Locatie : De Alkenhorst 
Aanwezig : Angelique, Jolanda, Ineke, Tineke, Ton (vanaf 10.30) 
Afwezig : Ruud 
Notulist : Ineke Glorie 
Gasten : Martin Udema en Willem Podt (mogelijk nieuwe leden Adviesraad)  
Gastspreker : Abonnee Arjan Gelder  
Bijlage : Tekst Arjan Gelder over de seniorenburgemeester  
 
 
 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Tineke heet eenieder welkom, speciaal onze gasten. 
De agenda wordt ongewijzigd overgenomen.  
 
 
 
2. Arjan Gelder spreekt in onderwerp is de seniorenburgemeester.  
Doel is WonenPlus deelgenoot te maken van zijn idee. 
Zijn tekst is als bijlage bij de notulen gevoegd. 
 
 
3. Mededelingen 
 Tineke vanwege onze mogelijk nieuwe leden doen we een voorstelronde. 
 Tineke heeft Greta Tromp gebeld, ze heeft haar gezegd dat de Adviesraad geen belangstelling 

meer heeft voor haar deelname omdat het haar niet lukt vergaderingen bij te wonen of een 
afbericht te sturen. Angelique heeft haar een kaart gestuurd om haar te bedanken voor de 
getoonde inzet. 

 
 
 
4. Verslag vorige vergadering 23 januari 2023   
Het conceptverslag wordt ongewijzigd overgenomen, met dank aan Jolanda voor het maken ervan.  
 
 
 
5. Angelique bespreken kernkompas WonenPlus Alkmaar.  
Het stuk dat bij de agenda is bijgevoegd is de definitieve versie van het kernkompas.              
Het is een dynamisch kompas en zal regelmatig getoetst worden op de actualiteit en 
veranderingen in de organisatie van WonenPlus Alkmaar. 
 
 
 
 
 



6. De formulierenbrigade onderzoek welke Alkmaarse initiatieven er zijn 
 De formulierenbrigade wordt gefaciliteerd door de gemeente Alkmaar.  
 De uitvoering ligt bij Zaffier. Er worden in alle wijken spreekuren gehouden waar mensen die 

niet (goed) zelf formulieren kunnen invullen terecht kunnen.  
 Sinds twee jaar hebben energieleveranciers en woningcorporaties wettelijk de plicht het bij de 

gemeente te melden als mensen een betalingsachterstand hebben van twee maanden of meer. 
De gemeente biedt hen dan een schuldpreventie aan. 

 Voor Elkaar houdt ook spreekuren en ook bij deze organisatie kunnen mensen terecht voor 
hulp bij het invullen van formulieren. 

 WonenPlus vult enkel formulieren in voor abonnees. Ton zou graag zien dat WonenPlus een 
overzicht maakt van de formulieren die wel en niet worden ingevuld en naar welke organisaties 
we kunnen verwijzen.     

 De Adviesraad wil graag zo’n inventarisatie, er wordt niet besloten wie deze gaat maken. 
 
 
 
7. Protocol deelname Adviesraadvergaderingen  
Besloten wordt dat iemand die wil inspreken daar de gelegenheid voor krijgt. 
Wie dat wil mag na inspreken de rest van de vergadering meemaken op een plekje aan de 
zijkant. 
Ook andere mensen die als toehoorder de vergadering willen bijwonen zijn welkom aan de 
zijlijn. 
De vergaderingen en de verslagen zijn openbaar. 
Als daar goede redenen voor zijn worden besproken onderwerpen (deels) buiten het openbaar 
verslag gehouden.  

 
 
 
8. Bijeenkomst belastingvrijwilligers 23 februari, verslag Ineke  
Ineke vertelt dat er van de 15 belastingvrijwilligers 8 aanwezig waren. 
In het algemeen halen zij hun informatie elders op. 
Zij zijn bijvoorbeeld ook belastingvrijwilliger voor een ouderenbond of een vakbond en volgen 
daar cursussen. 
Onderling wordt informatie uitgewisseld over hoe om te gaan met ongebruikelijke situaties, 
zoals mensen die geen DigiD of computer hebben. 
Het blijkt dat men bij het invullen meteen kijkt of recht op huur- of zorgtoeslag bestaat. 
Iemand attendeerde erop dat de inkomensgrens voor een financiële tegemoetkoming op de 
Alkmaarpas is verhoogd tot 1,5 keer het minimuminkomen. 
Hierop kunnen abonnees dus opmerkzaam worden gemaakt. Het was een geanimeerde 
bijeenkomst.  
 
 
 
9. Jaarverslag 2022 
Ton heeft een opzetje gemaakt, Angelique adviseert hem de verslagen van eerdere jaren erbij te 
pakken om zicht te krijgen op wat erin moet staan. 
Het moet een weergave worden van wat de Adviesraad in 2022 heeft gedaan. Bv hoe vaak is er 
vergaderd, welke adviezen zijn gegeven en welke andere activiteiten zijn ondernomen. 
Iedereen kan tot 22 maart input naar Ton sturen, de opzet zal hij nog een keer rondsturen   



10. Actielijst bespreken actualiseren en vaststellen 
Ineke stelt voor de voltooide acties van de lijst af te voeren.  
Angelique adviseert ze er in elk geval op te laten staan tot na het volgende jaarverslag 
Ton vult aan dat je voltooide acties ook uit de lijst kunt wegfilteren maar niet iedereen heeft de 
digitale vaardigheden om dat voor elkaar te krijgen.  
De actie fooienpot aanschaf boorhamers is voltooid de boorhamers zijn gekocht. 
De werkgroep pr komt volgende vergadering op de agenda. 
Ton vindt de website wat rommelig in vergelijking met bijvoorbeeld Welzijn WonenPlus hij zal 
kijken naar verbeterpunten Ineke zal kijken naar de toegankelijkheid met braille en spraak op de 
computer.  
 
 
 
11. Rondvraag  
Ineke meldt dat ze in de loop van de volgende week de notulen zal maken, de komende week  
Heeft ze andere bezigheden. 
Jolanda vindt de agenda erg vol, bij de samenstelling van de agenda zal voortaan meer worden 
gekeken naar het belang van de punten. 
Ineke Ton en Tineke zullen overleggen over de volgende agenda. 
Martin en Willem besluiten later of ze lid zullen worden van de Adviesraad.  
Beiden zijn naar eigen zeggen praktijkmensen. 
 
 
 
12. Afsluiting en bepalen volgende vergadering 
Slechts enkele minuten na de geplande eindtijd sluit Tineke de vergadering. 
Volgende vergadering 17 april 2023 tijdstip 10:00 – 12:00 uur locatie de Alkenhorst 
 
 


